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Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

Mødeleder: Alex  

Ordstyrer: Lisette 

Dato: 28/11-18 

Varighed: 17,30-19,30 

Lokale: Personalerummet 

Traktement: skolen 
Næste møde: 12/12-18 
17,00 – afslutningsvist 
serveres julemad 

Til stede: Alex, Jesper, Jette, Ole, Lisette, 
Dorte, Pia, Hanne og Tina 
 
 
Fraværende:  
Tanja 
 
12/12  - Tanja fraværende, Ole forhindret – 
Rasmus Ole Hansen er invitereret af Tanja 
 
 

Dagsordenspunkt:  
 

  TID 

1. Godkendelse af 
dagsorden 
 

Godkendt, med få rettelser. 
Et lukket punkt efterspørges, lægges 
ind under evt.  
Jette manglede på listen over 
deltagere 
Skolens ledelse beklager, at punkt 5 
er faldet ud af dagsordenen. 

alle 1 min 

2. Info v. elevrådet Elevrådet vil gerne invitere en fra 
skolebestyrelsen med til et møde i 
elevrådet.  
Medlemmerne i skolebestyrelsen 
finder ideen spændende, er samtidig 
nysgerrig på – hvad indholdet, 
formålet kunne være? 
Elevrådet gør opmærksom på at 
kommende møde i elevrådet er 15. 
januar 10,30. 
Elevrådet ønsker legetøj til 
sandkassen, sjippetov og bolde. 
Hulahopringe, nye net til 
fodboldmålene på sportspladsen. 
Nye låse til pigetoilettet – nr 3 
mangler nye låse 
Der er en håndvask som skal fikses 
Siderne på multibanen trænger til at 
blive renoveret 

Simon 
 Og 
 Oscar 

10 
min 
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Der er et ønske om en vandautomat 
ved de store klasser. 
Flere computere 
Dette tages med ind i budget 19 – der 
tages stilling til, hvad der er muligt og 
hvad der kan sættes i vente position. 
Tina melder tilbage i det nye år. Dog 
vil der blive indkøbt bolde, og 
sjippetov. 
 
Elevrådet har haft racisme på 
programmet – der er blevet talt om 
racisme mellem eleverne og den er 
nu blevet optaget som et opgavefelt 
som elevrådet vil tage sig af. Der vil 
bl.a. blive lavet en plakat med 
hvordan man behandler hinanden.  
Skolebestyrelsen tænker det som et 
godt initiativ, som også kan bringes 
ind i drøftelserne i skolebestyrelsen. 
Tages på som et punkt. 
 

3. Status på skolens 
indsatsområder: 

 

Der blev givet et billede af, hvordan 
der arbejdes med gode 
omgangsformer. Pt er vores egen 
trivselsundersøgelse netop 
færdiggjort og resultaterne foreligger. 
SB har haft mulighed for at 
kommentere på resultaterne 
Et spændende materiale, som giver 
et billede af, hvordan eleverne 
tænker bl.a. respekt og accept af 
voksne men også af hinanden som 
kammerater på skolen. 
Trivselsundersøgelsen bringes ned 
på klasseniveau – hvert klasseteam 
er forpligtet på at sætte ord og 
handlinger på, hvor der er behov for 
udvikling. På et af de kommende 
skolebestyrelsesmøder vil SB få 
indblik i hvad de enkelte team har 
valgt at arbejde med. 
Eleverne inddrages og skal 
selvfølgelig have indsigt, hvad der er 
svaret.  
Forældrene skal også have en viden 
om, resultater og handlingerne. 
 
Det er gået lidt langsomt med at få 
forældrene til at deltage i 
gruppefokusinterviewene. Der skal 
lige følges op fra skolens side ift. at få 
et overblik over deltagere. 

alle 25 
min 
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Interviewene løber af sted 4/12-18 – 
hvor forældre og elever får mulighed 
for at give deres besyv med. 
Spørgsmålene fra 
trivselsundersøgelsen danner bl.a. 
grundlag for selve spørgeguiden som 
de to damer fra forvaltningen vil tage 
udgangspunkt i.  
Der følges op – der foldes en 
redegørelse ud i løbet af januar 
måned. 16/1 -19 for skolens 
personale – efterfølgende på et SB 
møde. 
 
 

4. Mobilpolitik - fortsat Der holdes et møde, inden det 
ordinære SBmøde starter den 12/12 
– kl 17.00 startes der op med et 
arbejde omkring ”Mobilpolitik v 
Hornsyld skole” 

Alex 5 min 

5. Status på økonomi. 
Budget 2019, regnskab 
18 
 

Vi kommer ud med et underskud på 
omkring 550000 kr. – dette overføres 
i budget 2019 – hvor pengene skal 
findes. Hvis vi ikke skal sende flere 
elever på en specialskole end 
forventet, kan vi være heldige at få 
bragt underskuddet ned i 19.  
Skolens ledelse har afgivet forklaring 
afdeling for Læring Peter Huttel i 
forhold til det forventede underskud.  
Som tidligere år er vi i tæt dialog med 
afdeling for læring, særligt Per 
Lunding, når det drejer sig om 
økonomi. – derfor vil vi tage budget 
19 på i foråret, hvor vi også har 
mulighed for at disponere retmæssigt 
i vores økonomisystem. Derfor 
noteres det at punktet tages på i 
februar / marts måned. Skolens 
ledelse vil lave et udkast med – 
eksempler på: Hvad der er konteret 
på de forskellige poster. Dette er for 
at sikre at medlemmer i SB får en 
bredere forståelse af vores 
disponeringer og budgettet.  
Lejr skal der også kigges på. 

alle 15 

6. Forældresamarbejde 
i SFO  

 

Stor ros til vores SFO. ET rigtig godt 
sted at være. 
Kunne inddrage bedste forældre, 
men rigtig gerne forældre. Kunne 
hænge et opslag op i Oasen, som 
forældre kunne påføre ideer på.  

alle 15 
min 
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Et ønske om mere information 
omkring hverdagen i Oasen. 
Et rigtig godt initiativ med 
forældresamarbejdet – man har et 
klart ønske om at forældrene bliver 
en naturlig del af eftermiddagen i fx 
hente situationer – at forældre 
spiller et spil med eleverne, måske 
tager en omgang rundbold med 
børnene m.m. 

7. Info v skolen Vi havde ansættelsessamtaler tirsdag 
d. 28/11 – 4 til samtale, afventende i 
forhold til endelig ansættelse i løbet 
af torsdag d. 30/11 
 

 5 min 

8. Info v. 
forældrevalgte 

 

Formand og skoleleder var til 
dialogmøde med afdeling for læring 
samt læring i Byrådet. Teamet var 
fordeling af inklusionsmidlerne.  
Der var 4 modeller – og om muligt 
kommer der en 5 model. Der vil blive 
udsendt et ønske om et høringssvar 
som SB skal tage stilling til – når den 
sendes til skolerne. 
Men en spændende aften med 
mange input og aktiv lytning fra den 
politiske side og forvaltningen. 

 5 min  

9. Evt.  alle 2-3 
min 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


